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RESUMÉ 

Portefeuillehoudersoverleg fysiek domein          
Ruimte & Mobiliteit; Bouwen & Wonen                                                                               9 november 2023 
Economie en Innovatie                                                                                                        10 november 2023 
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Ruimte & Mobiliteit (9.30 –10.30)       Voorzitter: Hugo Bellaart 

Punt Onderwerp 
1.  Kennismaking AGV en bespreking speerpunten coalitieakkoord   

- Mw. Jennifer Bloemberg (lid dagelijks bestuur Waterschap Amstel, Gooi en Vecht (AGV) 
komt kennismaken en geeft een toelichting op het coalitieakkoord “Waterkracht” van 
AGV. 
Mw Bloemberg is vanuit AGV accounthouder voor onze regio namens het DB (nb. Dhr. 
van Rijn is accounthouder voor Wijdemeren). 
- Gesproken is o.a. over het voornemen voor een meldingsplicht voor het onttrekken 

van water, verbetering van de waterkwaliteit en de lastenverzwaring die vanuit 2024 
voor inwoners wordt verwacht vanuit het Waterschap. De gemeenten geven aan dat 
lastenverzwaring fors is voor inwoners en verzoekt om heldere communicatie.  

- Mw. Bloemberg zou het fijn vinden om AGV te betrekken bij de vorming van de 
agenda tussen Provincie, gemeenten in Gooi en Vechtstreek om te komen tot een 
gezamenlijke klimaatagenda en ziet graag dat het Waterschap vroegtijdig wordt 
betrokken t bij ontwikkelingen in gemeenten(bouwen). 

 
2.  Mededelingen 

Vervolg onderzoek Toekomstbestendige Heuvelrug  
o Op 16 november is een volgend bestuurlijk overleg (BO) Toekomstbestendige 

Heuvelrug. Doel is bepalen welk vervolg de partijen willen geven op het 
onderzoek dat deze zomer is opgeleverd. 
(https://www.regiogv.nl/gemeenteraden/ruimte-
mobiliteit/landschap/toekomstbestendige-heuvelrug-gooi-en-vechtstreek ) 
Stand van zaken Provinciaal Programma Landelijk Gebied (PPLG): Na het 
afgelopen portefeuillehoudersoverleg (PFHO) is een brief opgesteld namens 
Gooi en Vechtstreek om de Provincie te laten weten dat we de raden gaan 
betrekken bij de zienswijzen reactie en daardoor de deadline niet halen. 
Afgesproken is nu om in december de concept zienswijzen die aan de raden 

mailto:j.boermans@regiogv.nl
https://www.agv.nl/over-ons/het-bestuur-in-beeld/jennifer-bloemberg-issa/
https://www.regiogv.nl/gemeenteraden/ruimte-mobiliteit/landschap/toekomstbestendige-heuvelrug-gooi-en-vechtstreek
https://www.regiogv.nl/gemeenteraden/ruimte-mobiliteit/landschap/toekomstbestendige-heuvelrug-gooi-en-vechtstreek
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wordt voorgelegd onder voorbehoud van behandeling in de raden met de 
Provincie te delen zodat zij een beeld hebben van de richting die bestuurlijk aan 
onze raden wordt voorgelegd.  

- Update 380kv Diemen-Ens 
Het ministerie van Economische Zaken en Klimaat (EZK) en netbeheerder TenneT zijn van 
plan een extra 380 kV hoogspanningsverbinding aan te leggen tussen de 
hoogspanningsstations Diemen, Lelystad en Ens. 
(https://www.tennet.eu/nl/projecten/provincies/flevoland/diemen-ens ) Een aantal 
trajecten raken het grondgebied van Gooise Meren en Huizen. Na een eerste zienswijzen- 
zijn de schetsen zodanig gewijzigd dat een tweede ronde is georganiseerd.  
Een gezamenlijke brief vanuit Provincie, Waterschap en de regiogemeenten is gelet op de 
tijd niet haalbaar, wel zijn de brieven inhoudelijk op elkaar afgestemd. Gooise Meren en 
Huizen sturen ieder een eigen brief met eigen accenten maar deze zijn  versterkend aan 
elkaar. AGV stuurt ook een reactie. De paarse lijn zoals getoond in de publieke overzichten 
van Tennet heeft de voorkeur vanuit de regiogemeenten.  
 
- regionale doorfietsroutes 
Er is een bureau ingehuurd door de Regio  om de komende periode de verdere coördinatie 
op dit dossier op te pakken. Dit gebeurt i.s.m. ambtenaren van de deelnemende gemeenten 
en de Regio. 
 
- Stand van zaken pilot buslijn 5: 
In februari is een verkenning gestart met de Provincie Noord – Holland  naar de 
mogelijkheden om de verschraling van het openbaar vervoer (OV) tegen te gaan door inzet 
van het doelgroepenvervoer als aanvulling op het reguliere OV, binnen de openbaar vervoer 
concessie die door Transdev wordt uitgevoerd. Een eerder voorstel voor een pilot met 
buslijn 5 bleek niet haalbaar binnen de uitgangspunten die vooraf waren meegegeven. 
Partijen onderzoeken nu opnieuw de mogelijkheden voor een pilot met buslijn 5. De Regio, 
Provincie NH, Transdev en Vervoer BV werken aan een voorstel. De verwachting is dat er 
niet voor de zomer van 2024 met een pilot kan worden begonnen. Pilot lijn 5 wordt in het 
PVVB van 8 december besproken.  

3.  Resumé 
- Resumé 28 en 29 september 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4.  Terugkoppeling (boven)regionale overleggen 
BO MIRT van 7/11.  
- Het BO MIRT (medio november) en BO Leefomgeving (medio juni) zijn de twee 

momenten in het jaar waar regio’s afspraken maken met het Rijk over inzet en 
investeringen op ruimtelijke- en mobiliteitsopgaven. Deze overleggen vinden plaats per 
landsdeel. Omdat het kabinet demissionair is worden in deze ronde geen besluiten 
genomen.. Voor Gooi en Vechtstreek is een belangrijke inzet dat de A27 op de agenda 
blijft.  Na het BO MIRT worden de raden geïnformeerd over de uitkomsten met een 
raadsinformatiebrief.  

- Stand van zaken samenwerkingsagenda Provincie Noord- Holland 
Na de provinciale verkiezingen is gestart met het opstellen van een nieuwe 
samenwerkingsagenda met de provincie NH. De thema’s voor deze agenda zijn 
eerder vastgesteld. In ambtelijke sessies wordt hier nu verder invulling aan 
gegeven. Bestuurlijk trekkers zijn Hugo Bellaart en Gert Zagt namens de 
regiogemeenten en  gedeputeerde Rosan Kocken vanuit de Provincie. Op 16 
April komen Gedeputeerde Staten (G)  naar de regio. Het streven is om de 
agenda voor die tijd in GS en de colleges vast te stellen en dan een feestelijke 
start te maken. 

 

Gezamenlijk deel (10.30-10.45)         Voorzitter: Nanning Mol 

Punt Onderwerp 
5.  Hoofdpunten coalitieakkoord Provincie Noord-Holland 

Verbindend Vooruit. 
- De Regio coördinator vanuit de Provincie NH,  Imre de Roo heeft een presentatie 

https://www.tennet.eu/nl/projecten/provincies/flevoland/diemen-ens
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gegeven over het Coalitieakkoord van de Provincie.  
-  Gedeputeerden Rosan Kocken en Jelle Beemsterboer komen binnenkort kennis maken 

met de portefeuillehouders  

 

Bouwen & Wonen (10.45-11.30)      Voorzitter: Nanning Mol 

Punt Onderwerp 
6.  Opening en mededelingen 

-  

7.  Resumé 
- Resumé 28 en 29 september 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld 

8.  Experimentregeling voorrang cruciale beroepen 
- Per 1 januari 2024 is een nieuwe Huisvestingsverordening van kracht in de regio. De 

verordening geeft ruimte voor een experiment met woningtoewijzing. De gemeenten 
Hilversum en Gooise Meren maken gebruik van deze ruimte en hebben hiervoor een 
uitvoeringsregeling opgesteld om woningen met voorrang te kunnen toewijzen aan 
cruciale beroepsgroepen. Hilversum richt zich daarbij op onderwijs, zorg en politie, 
terwijl Gooise Meren focust op onderwijs. Hoofddoel van het experiment is dat het 
bijdraagt aan in het invullen van lokale vacatures voor cruciale beroepen. Eind 2024 
(maar ook tussentijds) wordt de regeling geëvalueerd en opnieuw geagendeerd. Het 
PFHO stemt in met de experimentregeling.  

9.  Ontslag en benoeming Urgentiecommissie  
Het PFHO stemt in met het ontslag en benoeming van de voorgestelde commissie- 
leden. Het PFHO verzoekt het urgentiebureau de procedure voor benoeming aan te 
passen zodat het PFHO haar bestuurlijke verantwoordelijkheid hierin kan nemen. Een 
procesvoorstel wordt in 2024 voorgelegd. 

10.  Rondvraag 

 

 

 

10 NOVEMBER 

Economie en Innovatie (10.30-12.00)                 Voorzitter: Gert Zagt 

Punt Onderwerp 
1.  -  

2.  Resumé  
- Resumé 28 en 29 september 2023 wordt zonder wijziging vastgesteld 

3.  Terugkoppeling MRA/ROM Utrecht 
o Platform Economie MRA gaat 08/12 op het Media Park vergaderen. 
o De Regio heeft namens de gemeenten een training georganiseerd voor 

bedrijven over het circulair hergebruik van reststromen. Een beperkt aantal 
bedrijven (terreinen) uit de regio heeft zichzelf hiervoor aangemeld.  

- TKN Samenwerking ROM / EBA 

4.  Economic Board Utrecht 
Michiel Dijkman (directeur EBU) geeft een presentatie over de EBU. 
Eerder is de directeur van ROM Regio Utrecht al in het PFHO geweest. Beide organisaties 
werken intensief samen. Positionering is vooral op de gezonde samenleving met als 
onderliggende doelstellingen duurzaamheid, digitalisering en gezondheid. De EBU is het 
netwerk van Metropoolregio Utrecht waarin bedrijven, kennisinstellingen en overheden 
participeren en zet zich in voor een onderscheidende regiopropositie en een vitaal 
regionaal vestigings-, kennis- en innovatieklimaat. De focus ligt op lobby en 
kennisuitwisseling. ROM Utrecht is vooral voor het investeringsgedeelte. De focus ligt op 
de inzet van het Talentfonds, campusbeleid en  infrastructuur. Er is een goede 
samenwerking tussen ROM en EBU. Gemeente Hilversum participeert in de ROM Utrecht 
en EBU en neemt de belangen van de Regio mee. 

5.    
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6.  Reflectie op regionale positionering  
De ’bestuurders uit Laren en Blaricum hebben n.a.v. het bestuurlijk traject rondom de 
propositie een reflectie geschreven om de positie van Gooi en Vechtstreek in de MRA te 
benadrukken en te versterken. Er wordt bestuurlijk  gereflecteerd op het stuk. Inbreng is 
besproken en waardering is uitgesproken voor het stuk. Er zijn geen vervolg stappen 
afgesproken. 

7.   

 
Het PFHO Milieu & Duurzaamheid kwam deze ronde te vervallen. 
 


